
Protokół Nr XXI/20 

z XXI sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 27 października 2020 r.  

 w trybie zdalnym 

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 16:00 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXI sesję 

Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy. Zgodnie 

z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Na 

stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 11 radnych. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1  do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków 

Obecnych było 11 radnych. 

Za przyjęciem    - 11 radnych 

Przeciw     - 0 

Wstrzymało się   - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina - 

Ostrowska) 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2020 – 2027. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

6. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego 

7. Zmieniająca uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów. 

8. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 



10. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany mpzp wsi Brąswałd. 

11. Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu mpzp 

terenu w bezpośrednim sąsiedztwie wsi Dywity w obrębach geodezyjnych Dywity i 

Ługwałd. 

12. Uchwała w sprawie uchwalenia mpzp terenu w bezpośrednim sąsiedztwie wsi Dywity w 

obrębach geodezyjnych Dywity i Ługwałd. 

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w 

miejscowości Myki. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w obrębie 

geodezyjnym Różnowo, gmina Dywity. 

15. Przedstawienie wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2019rok. 

16. Sprawy różne, Interpelacje, Wnioski i zapytania radnych. 

17. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XX sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 11 radnych. 

Za przyjęciem  - 11 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina - 

Ostrowska) 

Protokół Nr XX/20 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 29-09-2020 r. został przyjęty – 

załącznik nr 2 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

- p. Wójt Daniel Zadworny przedstawił informację w sprawie pracy między sesjami okresie 

od 30 września 2020r. do 27 października 2020r. załącznik nr 3 do protokołu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

 



Brak pytań. 

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2020 – 2027. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2020 – 2027, poddaję 

pod głosowanie. 

Obecnych było 11radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2019 – 2026 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXI/195/20 – 

stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- Magdalena Kilkowska - ja mam dwa pytania, jeśli dobrze zrozumiałam pani skarbnik to po 

prostu nie domyka nam się, że tak powiem kolokwialnie nie domykają nam się dwa systemy 

czyli gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wodno-kanalizacyjna i teraz mam pytanie 

z czego naprawdę wynika. Mieszkańcy wpłacają jakieś tam środki, w zeszłym roku mieliśmy 

podwyżkę właśnie w związku z podwyżkami w zgok-u i rozumiem, że te niedobory środków 

wynikają również z podwyżek zaproponowanych przez zgok jako odbiorcę naszych odpadów. 

Te podwyżki zaproponowane były teraz w drugim półroczu czyli po prostu czeka nas jak 

rozumiem podniesienie w przyszłym roku na przyszły rok żebyśmy mogli to zbilansować. 

Jeśli chodzi o wodę to wcześniej jeszcze na komisji pani wspominała o tym, że to jest 

związane jakoś z brakiem dwutaryfowości tak czy ja rozumiem, że w związku z tym nasi 

mieszkańcy płacą jedną stawkę, natomiast jak gdyby inną kwotę trzeba przeznaczyć na wodę 

i ścieki jakby na wodę z naszych z ujęci a inną na wodę która trafia do nas z miasta tak czy ja 

to dobrze rozumiem, że to stąd wynika ta różnica? 



- Teresa Kuptel – Skarbnik Gminy - nie do końca stąd, ponieważ my szacowaliśmy 

projektując budżet w ubiegłym roku sierpień, wrzesień, październik, że tej wody będziemy 

więcej kupowali od Olsztyna i że stawka będzie wyższa dla wszystkich, natomiast stawki 

zostały uchwalone jednak na najniższym poziomie. Zakup wody nie pamiętam już od kiedy ta 

woda zaczęła płynąć bo wcześniej Osiedle Sterowców, ogólnie o tym mówimy było zasilane z 

naszego wodociągu z Grzybowej. Wystąpiliśmy w trakcie roku też Wód Polskich, bo państwo 

pamiętacie że teraz stawki nie uchwala Rada Gminy tylko Wody Polskie, ale ten wniosek 

proponowany o dwutaryfowość nie został zaakceptowany.  W tym roku przygotowuję się 

referat żeby taki wniosek złożyć, ale póki co jest stan jaki jest, natomiast w ogóle nie jest 

planowana w tym roku podwyżka. Wójtowie i burmistrzowie bardzo walczyli żeby tej 

podwyżki zgok nie dokonał, ale jednak ona stała się faktem i płacimy po nowych cenach. 

Czyli tak naprawdę wnioskując z tego co mamy na końcówce tegorocznego budżetu to 

musimy się liczyć z tym że zarówno jedno jak i drugą opłatę będziemy musieli podnieść od 

nowego roku. Jeśli chodzi o śmieci nam się bilansował rok do roku, właśnie nie wiem jak w 

tym roku wyjdzie zobaczymy no bo też jest rok i trochę specyficzny i jeśli chodzi o wpłaty 

mieszkańców 

- Magdalena Kilkowska - chciałam zapytać na jakim poziomie kształtuje się ściągalność tych 

opłat, bo to też pewnie wpływa na te ewentualne niedobory w tym roku a część tych opłat nie 

trafia od mieszkańców do urzędu. 

- Teresa Kuptel – Skarbnik Gminy – myślę, że nie jest to jakieś wielki dramat jeśli chodzi o 

zaległości, wiadomo że w każdym gronie są jacyś oporni płatnicy aczkolwiek ja nie widzę 

jakichś większych zagrożeń. Poszła informacja o kontroli, też próbujemy takich może 

niefiskalnych ale medialnych: upomnij mieszkańców i to już zostaje się faktem że zaczynamy 

kontrolować właśnie ile zamieszkuje, ile śmieci, takie informacje poszły do mieszkańców. 

Wiecie państwo że straż dostała nowe uprawnienia, że może też jakby kontrolować 

mieszkańców czy faktycznie w zadeklarowanej ilości mieszkańców poszczególnych 

gospodarstwach jest to zgodne z rzeczywistością i z prawdą. 

- Magdalena Kilkowska - czyli rozumiem że te niedobory finansowe zostaną pokryte po 

prostu z innych źródeł budżetowych Gminy a nie bezpośrednio z wpłat. 

- Teresa Kuptel – Skarbnik Gminy -  co do śmieci do końca nie mamy takiej pewności bo 

mówię cały czas jest akcja windykacyjna bardzo wzmożona i być może będzie mniejsza 

różnica niż tu dokładnym, ale to tak trochę dmuchamy na zimne bo potem nie będzie już z 

czego jakby uszczknąć żeby to zbilansować. Woda i ścieki to się nie bilansuje to raczej nam 

się nie zbilansuje. 

- Zbigniew Glezman - Pani powiedziała, że wody polskie dyktują nam cenę, z tego co ja 

wiem to wody polskie zatwierdzają ceny, które proponuje gmina w odpowiednim czasie 

wysyłając stosowne opracowanie do Wód Polskich i na podstawie tego opracowania to 

instytucja wody polskie zatwierdza bądź ma uwagi do propozycji Gminy, czyli de facto to 

gmina ustala stawki za wodę które zatwierdzają bądź nie tak zwane Wody Polskie. Proszę 

mnie poprawić jeżeli się mylę. 

- Teresa Kuptel – Skarbnik Gminy -  ja nie powiedziałam że nam dyktuję, tylko że nam 

uchwala tak znaczy akceptuje. Wysyłamy materiały, to jest taka bardzo skomplikowana 

procedura są tam wszystkie informacje z budżetu z ujęć, to jest ogromna książka, którą 

wypełniamy z tym że ja tylko powiedziałam że składaliśmy ponowny wniosek o korektę taryf 

i nie otrzymaliśmy zgody na kolejną korektę więc czekamy do nowego roku w tym wniosku 



nie był uwzględniony taki szeroki zakup wody z Olsztyna raczej opieraliśmy się na tym że 

podołamy naszymi siłami 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – czy są jeszcze pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie 

Gminy Dywity na 2020 r. poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Bogdan 

Rudnicki) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na  

2019 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXI/196/20 – stanowi zał. nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 

realizację zadania własnego Powiatu Olsztyńskiego poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Bogdan 

Rudnicki) 

 



Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXI/197/20 – stanowi 

zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. 7 Zmieniająca uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla 

inkasentów. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Zmieniającą uchwałę w sprawie poboru podatków i 

opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów 

płatności dla inkasentów poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Bogdan 

Rudnicki) 

Zmieniająca uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXI/198/20 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. 8. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – chciałam wnieść autopoprawkę do uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za wprowadzeniem 

autopoprawki do projektu uchwały? 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu        - 2 (tj. Bogusława Kamińska, Zbigniew Glezman) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Bogumiła Brewka) 

Autopoprawka Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

została przyjęta i stanowi zał. do protokołu.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości wraz z autopoprawką poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 2 (tj. Bogusława Kamińska, Zbigniew Glezman) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXI/199/20 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. 9. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Magdalena Kilkowska - mam dwa pytania, po pierwsze, o ile obniżą się wpływy do 

budżetu poprzez uchwalenie tej uchwały i jaki jest cel jej uchwalenia skoro stawki 

zaproponowane w uchwale nadal są stawkami w większości wyższymi niż w okolicznych 

gminach, więc nie wpłynie to raczej pozytywnie na ewentualne zniwelowanie przyszłych 

wpływów budżetowych z tytułu tego podatku i druga sprawa jaki w ogóle jest to udział 

procentowy tego podatku we wszystkich podatkach które wpływają do gminy? 

- p. Anna Kościńska - odnosząc się tutaj do pierwszego zapytania jaki będzie skutek 

finansowy zaproponowanej uchwały to jest 150 000 w skali roku. Stawki które 

zaproponowaliśmy, są stawkami, które są tak de facto tymi które będą obowiązywały w roku 

2021 w mieście Olsztyn one zostały tak jak tutaj rozmawialiśmy na komisjach na tym samym 

poziomie ustalone i to są stawki, które są jeżeli chodzi tutaj o region są jednymi z najniższych 

stawek, które będą obowiązywały, także tak to będzie się kształtowało nie mam tutaj 

konkretnego wyliczenia jeżeli chodzi o udział procentowy tego konkretnego podatku we 

wszystkich podatkach generalnie nie jest to podatek który ma duży wpływ na globalne 

dochody gminy Dywity, rocznie wcześniej było to około 400 000 zł do tej pory zarówno na 

osobach fizycznych jak i na osobach prawnych tak mniej więcej rocznie ten podatek się 

kształtował. 

- p. Magdalena Kilkowska - Jeśli dobrze zrozumiałam z 400 000 obniżamy wpływ z tego 

podatku do 250 w przyszłorocznym budżecie o ile nie ulegną zmianie inne jakieś tutaj 



składniki typu nowi przedsiębiorcy, którzy by takie taki podatek mieli odprowadzać co do 

tego że ona są na tym samym poziomie co w Olsztynie ,to ja o ile dobrze pamiętam 

sprawdzając podatki na stronie Olsztyna one były jednak w niektórych punktach niższe 

przynajmniej za ten ostatni rok a ta uchwała chyba Olsztyńska jest 2015 - 16 roku i podobnie 

wyglądało to między innymi w gminie Stawiguda stąd moje pytanie. 

- p. Anna Kościńska - stawki które na które się powołuje pani z 2015 roku zgodnie z 

projektem uchwały która będzie podejmowana bodajże jutro w Urzędzie Miasta Olsztyna no 

są już nieaktualne ponieważ te stawki właśnie wzrosły do tej wartości, którą my tutaj 

przedstawiliśmy o to żebyśmy byli tutaj tak jak wcześniej rozmawialiśmy konkurencyjni. 

- p. Magdalena Kilkowska - ja nie mam dostępu do projektu oczywiście uchwały jako 

podejmie Rada Miasta Olsztyn więc trudno mi tutaj się w tej kwestii odnieść, ale rozumiem 

że jeśli te nasze stawki będą takimi stawkami jak na terenie Olsztyna to i tak nie 

przyciągniemy nimi żadnych nowych podatników,  

- p. Anna Kościńska - tak jak rozmawialiśmy właściwość miejscowa jeżeli chodzi o 

podatników podatku organ podatkowy właściwy dla podatników podatku od środków 

transportowych jest ustawowo określony. Tutaj mieliśmy po prostu sygnały od 

przedsiębiorców o takiej jakby woli odejścia tutaj od gminy Dywity jakby tutaj intencją tej 

uchwały jak rozmawialiśmy było to aby przedsiębiorcy nie uciekali z gminy Dywity 

natomiast mieli jakby konkurencyjne podobne warunki prowadzenia działalności jak w 

gminach ościennych  

- p. Magdalena Kilkowska - tak rozumiem to jak najbardziej, ale w tej chwili od razu jak 

gdybym godzimy się na 150 000 spadek wpływów do budżetu i nie mamy gwarancji i że 

nawet te pozostałe 250 000 tak naprawdę się utrzyma w budżecie bo one nie będą na tyle 

konkurencyjne żeby przyciągnąć również nowych podatników o to mi po prostu chodzi 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 1 (tj. Magdalena Kilkowska ) 

wstrzymało się od głosu    - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Bogusława Kamińska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Bogumiła Brewka ) 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXI/200/20 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. 10. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Brąswałd. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 



Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego wsi Brąswałd poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Bogumiła 

Brewka) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Brąswałd została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXI/201/20 – 

stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. 11 Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w bezpośrednim 

sąsiedztwie wsi Dywity w obrębach geodezyjnych Dywity i Ługwałd. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – najpierw zagłosujemy nad uwagami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

Uwaga A  nie uwzględnić uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

opisanej w załączniku do uchwały pod pozycją 1 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 (tj. Bogdan Rudnicki ) 

brak głosu     - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Urszula Derlacz) 

 

Uwaga B  nie uwzględnić uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, opisanej 

w załączniku do uchwały pod pozycją 2 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 (tj. Bogdan Rudnicki ) 



brak głosu     - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Urszula Derlacz) 

 

Uwaga C  nie uwzględnić uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

opisanej w załączniku do uchwały pod pozycją 3 
 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 (tj. Bogdan Rudnicki ) 

brak głosu     - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Urszula Derlacz) 

 

Uwaga D  nie uwzględnić uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

opisanej w załączniku do uchwały pod pozycją 4 
 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 (tj. Bogdan Rudnicki ) 

brak głosu     - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Urszula Derlacz) 

 

Uwaga E  nie uwzględnić uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

opisanej w załączniku do uchwały pod pozycją 5 
 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 (tj. Bogdan Rudnicki ) 

brak głosu     - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Urszula Derlacz) 

 

Uwaga F  nie uwzględnić uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

opisanej w załączniku do uchwały pod pozycją 6 
 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu    - 1 (tj. Bogdan Rudnicki ) 

brak głosu     - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Urszula Derlacz) 

 

Uwaga G  nie uwzględnić uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

opisanej w załączniku do uchwały pod pozycją 7 
 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 (tj. Bogdan Rudnicki ) 

brak głosu     - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Urszula Derlacz) 

 

Uwaga H  nie uwzględnić uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

opisanej w załączniku do uchwały pod pozycją 8 
 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 (tj. Bogdan Rudnicki ) 

brak głosu     - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Urszula Derlacz) 

 

Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu w bezpośrednim sąsiedztwie wsi Dywity w 

obrębach geodezyjnych Dywity i Ługwałd poddaję pod głosowanie. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

brak głosu     - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 11 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Urszula Derlacz, Bogdan Rudnicki) 

 

Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w bezpośrednim 

sąsiedztwie wsi Dywity w obrębach geodezyjnych Dywity i Ługwałd podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXI/202/20 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 



 

Ad. 12. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu w bezpośrednim sąsiedztwie wsi Dywity w obrębach 

geodezyjnych Dywity i Ługwałd. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w bezpośrednim 

sąsiedztwie wsi Dywity w obrębach geodezyjnych Dywity i Ługwałd poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

brak głosu     - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 11 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Urszula Derlacz, Bogdan Rudnicki) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu w bezpośrednim sąsiedztwie wsi Dywity w obrębach geodezyjnych Dywity i 

Ługwałd ostałą podjęta i zarejestrowana pod Nr XXI/203/20 – stanowi zał. nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w 

miejscowości Myki. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach  



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w miejscowości Myki poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

brak głosu     - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 11 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Urszula Derlacz, Bogdan Rudnicki) 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w 

miejscowości Myki została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXI/204/20 – stanowi zał. nr 

12 do protokołu. 

 

Ad. 14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w obrębie 

geodezyjnym Różnowo, gmina Dywity 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w bezpośrednim 

sąsiedztwie wsi Dywity w obrębach geodezyjnych Dywity i Ługwałd poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

brak głosu     - 1 (tj. Zbigniew Glezman ) 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 11 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 



Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz, Urszula 

Derlacz, Bogdan Rudnicki) 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w obrębie 

geodezyjnym Różnowo, gmina Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XXI/205/20 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 15. Przedstawienie wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2019rok. 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – odczytała wyniki analizy 

oświadczeń majątkowych radnych za 2018rok – załącznik  14 do protokołu. 

Ad. 16. Sprawy różne, Interpelacje, Wnioski i zapytania radnych. 

- p. Danuta Kryszałowicz - mam wniosek do pana wójta, mówiłam już o tym na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady Gminy, otóż sprawa dotyczy drogi Sętal -Rozgity. Dzisiaj 

podjęliśmy uchwałę o przekazaniu dotacji celowej na budowę dużej pętli i bardzo dobrze to 

bardzo cieszy, że ta budowa odbywa się i będzie nowa droga, natomiast powiat uważam że 

nie wywiązuje się z przygotowania właściwego objazdu. Dzisiaj jechałam tą drogą, działania 

powiatu po moim wniosku i wniosku pana wójta ograniczyły się do wysypania piasku w kilka 

dziur, które są na tej drodze, Na tej drodze będą się niszczyły nie tylko nasze, mieszkańców 

samochody ale również choćby nasze gminne autobusy szkolne, które tą trasą jeżdżą z 

Nowych Włók, Tuławek, Spręcowa. Poza tym nie został postawiony znak ograniczenia 

tonażu na tej drodze. Ja wnioskowałam przy wsparciu sołtysów sąsiednich wsi już w marcu 

2019 roku o to by przygotować objazd na czas tej inwestycji i nic przez te półtora roku nie 

zostało zrobione i nadal nie zostało zrobione i bardzo jesteśmy my mieszkańcy Sętala i okolic 

z tego niezadowoleni. 

 

-p. Krzysztof Kulas - Chciałbym zaprosić komisję inwestycji  oraz wszystkich radnych na 

posiedzenie komisji inwestycji w dniu 4 listopada na 12:00 . Może przedstawię tematy jeden 

taki zaległy, analiza stanów zasobów komunalnych Gminy Dywity i drugi temat analiza 

pozyskanych przez gminę środków zewnętrznych i wpływ na realizację inwestycji informacja 

z zamierzeń i możliwych inwestycji na rok 2020. Zapraszam wszystkich serdecznie na 

komisję inwestycji 

 

- p. Magdalena Kilkowska - w związku z dzisiejszym moimi pytaniami to budżetu, mam 

również prośbę, aby w jak najszybszym czasie zapoznano szczegółowo radnych nie wiem czy 

wszystkich czy tych którzy są chętni do tego jak te nasze systemy gospodarowania zarówno 

wodkan jaki odpadów komunalnych mają się domknąć, tak żeby przyszłym roku były 

zbilansowane, bo wiadomo że jest to spore obciążenie dla budżetu jeśli nie jest refinansowane 

wpłatami więc trzeba byłoby nad tym tematem również usiąść i poważnie się nad tym 

zastanowić. 

Jeszcze w sprawie świetlicy w Rożnowie, chodzi mi o to czy doszło już do porozumienia z 

projektantem w sprawie przeprojektowania powierzchni świetlicy, czy coś więcej na ten temat 



wiadomo albo czy na najbliższej komisji inwestycji czyli tej zaplanowanej na 4 listopada 

mogłabym taką pełniejszą informację uzyskać od pracownika merytorycznego. 

 

- p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy - jeżeli chodzi o tą drogę Sętal - Rozgity dużo w tej 

wypowiedzi jest prawdy. Osobiście jeszcze nie byłem na tej drodze, ale wiem że pan sekretarz 

objeżdżał oglądał natomiast skoro Pani mówi że dzisiaj ten stan nie spełniał oczekiwań to 

zapewne tak jest. Poruszaliśmy tą sprawę 21 października, Pani w rozmowie telefonicznej 

zgłosiła mi to uwagę że mieszkańcy chcieliby jakiejś alternatywy być może ruch wahadłowy 

pomiędzy Spręcowem a Sętalem na czas modernizacji właśnie tego odcinka.  W tym samym 

dniu skontaktowałem się z naszym pracownikiem, który akurat w tym czasie przebywał na 

naradzie budowy w starostwie powiatowym i zgłosił ten problem,  i z uzyskanych informacji 

na dzień 21 października wynikało że ruch wahadłowy jednak nie jest możliwy ponieważ 

odcinek Spręcowo - Sętal jest na tyle wąski i trudno by było realizować prace drogowe przy 

ruchu wahadłowym, jakby ten scenariusz raczej nie będzie możliwy do uwzględnienia. 

Natomiast w tym samym dniu nasz pracownik z referatu gospodarki komunalnej wraz z 

przedstawicielami starostwa, ale też firmy objechali tą drogę no i była taka wola, aby 

rzeczywiście ten objazd poprawić na tyle, aby on mógł być użytkowany przez właśnie 

użytkowników drogi na czas jej modernizacji. Właśnie na tym odcinku Sętal Spręcowo tak 

aby ten objazd Sętal Rozgity mógł być użytkowany tym bardziej rzeczywiście nasze autobusy 

też szkolne tamtędy jeżdżą.  W międzyczasie rozmawiałem o tej sprawie z dyrektorem PSD  

który też zapewniał że takie prace zostaną wykonane to jedyne co nam zostaje no to pisemne 

zgłoszenie tego faktu do starosty i być może interwencja radnych. Zachęcam do tego, 

ponieważ tak jak radni reprezentują mieszkańców w stosunku do pewnych zadań realizacji 

różnych spraw przez Urząd Gminy przez naszych urzędników tak samo możemy 

interweniować u naszych radnych w powiecie. Postaram się abyśmy takie pismo w 

najbliższych dniach wysłali do powiatu, ale również do wiadomo naszym radnym którzy 

także powinni nasze interesy jako mieszkańców gminy reprezentować.  Tym bardziej że tak 

jak Pani wspomniała dofinansowujemy tą inwestycję w tym tyle, ile powiat oczekiwał czyli w 

wysokości niespełna 200 000 zł po ostatnich deklaracjach, ale będziemy przygotowywali się i 

robili wszystko aby spełnić te deklaracje dotyczące finansowania czyli prawie 6000000 zł na 

tą inwestycję, także oczekiwali byśmy tutaj takiego trochę lepszego potraktowania choćby z 

uwagi na te pieniądze, które w tą inwestycję również jako samorząd będziemy wkładać. 

Także to co mogę zadeklarować to to że złożymy takie pisemne wskazanie że ten stan drogi 

nie odpowiada naszym oczekiwaniom. Tak jak powiedziałem rozmowy były i na naradzie i z 

dyrektorem, widocznie to za mało w takim razie trzeba będzie uruchomić pana starostę i być 

może radnych, którzy też z naszej gminy zasiadają w radzie powiatu.   

Jeżeli chodzi o analizę i komisję inwestycji to postaramy się w tym zakresie który pan 

przewodniczący wskazał przygotować informacje,  ale widzicie państwo że nawet z 

informacji teraz między sesjami wynika że tych inwestycji jest bardzo wiele rozpoczętych. 

Wiele też inwestycji złożyliśmy o dofinansowanie bo taki jest taki dość dziwny czas z jednej 

strony pewne zahamowanie gospodarki w różnych branżach na a z drugiej strony 

uruchomionej przez rząd ze środków właśnie rządowych różnego rodzaju funduszy wsparcia 

z których my staramy się skorzystać. Czy to fundusz dróg samorządowych, czy to fundusz 

kowidowy, czy inne fundusze które też w najbliższym czasie mają się uruchomić. Dość sporo 

tych inwestycji ale staramy się na tyle ile to możliwe je realizować. Niewątpliwie jest ich 

dosyć dużo, ale mam nadzieję że pani kierownik do środy będzie w stanie przygotować się. 

Jeżeli chodzi o te informacje  tak żeby rozszerzyć to co ja powiedziałem na sesji w informacji 



z pracy między sesjami jeżeli chodzi o sprawę świetlicy, myślę że też na komisji to szerzej 

poruszymy, bo ja stoję na stanowisku że ten projekt należy realizować to po pierwsze, na razie 

stoję na stanowisku też że należy go realizować w takim kształcie jaki on jest albo nawet 

większym. Stąd ta cała sprawa związana z przedłużaniem się ogłoszenia przetargu w związku 

z realizacją tej inwestycji 1 przetarł złożone oferty niestety wykraczały kwotę zarezerwowaną 

w budżecie. Wiemy że w budżecie w wieloletniej prognozie finansowej mamy  ponad 2 

miliony złotych grubo ponad 2 miliony na tą inwestycję a i to prawdopodobnie nie starczy, ta 

inwestycja ma dofinansowania 500 000 programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, natomiast 

po tym pierwszym przetargu zaczęliśmy głębiej jeszcze wchodzić w same rozwiązania 

projektowe i doszliśmy do przekonania że mimo tak dużych pieniędzy to sala konferencyjna 

czyli ta największa sala, która tam jest, mimo wszystko nie będzie spełniała naszych 

oczekiwań i nie będzie tak funkcjonalna jakbyśmy tego chcieli w stosunku do tak dużego 

obiektu i obiektu który tyle nas będzie kosztował. Największa miała czy ma według tego 

projektu około 80 m a chcielibyśmy żeby co najmniej około dwukrotnie ta sala się 

zwiększyła. Wstępne rozmowy z jedną z pań architekt, która jest współautorem tego projektu 

były przeprowadzane już jakiś czas temu i tutaj była wola jeszcze modyfikacji projektu. 

Natomiast nie można było z jakichś przyczyn, tego już nie wiem, nie odpowiem z jakich, 

uzyskać kontaktu czy też woli zmiany tego projektu przez drugiego współautora. Niemniej 

jednak jest wypracowana umowa pomiędzy gminą a zespołem. Jest zgoda na rozpoczęcie tych 

prac projektowych i miejmy nadzieję że uda nam się przeprojektować troszeczkę ten budynek 

tak aby on nie stracił swojego charakteru, ale właśnie uzyskał większą funkcjonalność. W 

związku z tym budynkiem chcemy  zdobyć dodatkowe dofinansowanie, być może z programu 

który za niedługo się pojawi dla gmin wiejski i dobrze by było żeby nam się to udało. To 

będzie trudna inwestycja, inwestycja która na pewno w czasie będzie oceniana dobrze i tak 

duży obiekt zapewne będzie wykorzystany w perspektywie wieloletniej jeżeli chodzi o gminę. 

Natomiast na dziś na tak trudną sytuację kowidowo epidemiczną i w jakby potrzeba sołectw i 

na pewno wykracza poza jakby te normalne potrzeby, ale tak jak powiedziałem staramy się by 

ten projekt utrzymać w takim kształcie jak jest a nawet go trochę powiększyć żeby był 

bardziej funkcjonalny skoro już duże pieniądze przeznaczyliśmy na ten cel, a dodatkowo 

będziemy starali się pozyskać środki właśnie na także na ten projekt z drugiego źródła 

finansowania tak aby te 500 000 z urzędu Marszałkowskiego, które oczywiście jest cenne 

było też wsparte z innego źródła, może trochę większego. Żeby po prostu ten projekt nie był 

trudny finansowo dla naszej gminy chciałbym go zrealizować w takim kształcie a nawet jak 

powiedziałem trochę większym, ale na pewno jest to duża trudność finansowa w obecnym 

czasie i będziemy robić wszystko żeby te środki zdobyć.  

 

Przewodnicząca zamknęła XXI/20 sesję Rady Gminy Dywity. 
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